
 
 
 
 

Geacht (schaduw)raadslid, 
U heeft in de vergadering van de raadscommissie of raad aangegeven een ter kennisname 
gestuurde nota of brief te willen behandelen tijdens een vergadering. De commissie heeft 
ingestemd met uw verzoek.  Het kan ook zijn dat u met instemming van de commissie een 
onderwerp wil agenderen dat niet gerelateerd is aan een ter kennisname meegestuurd document.  
Om die behandeling te kunnen voorbereiden en voorspoedig te laten verlopen wordt u gevraagd 
onderstaande in te vullen en dit formulier terug te sturen naar de griffier van de betreffende 
commissie.  
Het verzoek aan u is het formulier ingevuld te retourneren aan de griffie uiterlijk voor 12.00 uur op 
de donderdag na de vergadering waarin het agenderingsverzoek gedaan is! Het onderwerp wordt 
pas geagendeerd als het formulier is ingevuld. 

 
 

In te vullen door de griffie: 
 

Commissie Datum Email adres commissiegriffier 

Bestuur 9-12-2021 dtaets@haarlem.nl  (Bestuur) 
 

 
 

Onderwerp  nota/brief e.d.  

Definitieve Samenwerkingsafspraken Metropoolregio Amsterdam 

Indieners Thessa van der Windt 

Portefeuillehouder D66 

 

In te vullen door (schaduw)raadslid of fractie: 
 

Motivatie van agendering  

 
Volgens de mail van de MRA van 15 oktober jl. is het de bedoeling dat de samenwerkingsafspraken 
ter bekrachtiging in de gemeenteraad worden geagendeerd. Aangezien de 
samenwerkingsafspraken van groot belang zijn voor de samenwerking binnen de MRA, is het 
belangrijk dat deze tijdig met en in de gemeenteraad/commissie bestuur besproken worden. 
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Doel van de bespreking 

Bespreking van de definitieve versie van de samenwerkingsafspraken. Bespreken of de zienswijzen 
van de gemeente Haarlem op toereikende wijze zijn verwerkt. 
 
 

 

 Wat wordt aan de andere fracties gevraagd? 

Vinden de andere gemeenteraadsleden dat de zienswijzen toereikend zijn verwerkt. Kan de 
gemeenteraad wel/niet instemmen met de samenwerkingsafspraken 
 

 

Wat wordt aan de portefeuillehouder/college gevraagd? 

 
Hoe kijkt het college aan tegen de verwerking van de zienswijzen van de gemeente Haarlem? Wat 
betekent het niet overnemen van zienswijzen voor de samenwerking? Zijn er nog mogelijkheden 
om de samenwerkingsafspraken te wijzigen? Hoe wenst het college verder te gaan met de 
samenwerking en de afspraken die zijn vastgelegd. 
 
 

 


